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Geachte commissieleden, 

 

Namens uw voorzitter, mevr. A. Kuik, nodig ik u uit voor de vergadering van de 

raadscommissie Onderwijs en Welzijn op woensdag 7 mei  a.s. vanaf 16.30 uur in de  

Oude Raadzaal.  

 

Een aantal opmerkingen t.a.v. de agenda: 

 

A3. Afspraken en planning:  
Besluitenlijst van 5 februari 2014: 

In de besluitenlijst staan de toezeggingen die de portefeuillehouder(s) tijdens de 

commissievergadering doen. De griffie hanteert de volgende werkwijze: wanneer toezeggingen 

tijdens de volgende commissievergadering nog niet zijn ingewilligd, worden deze op de Lange 

Termijn Agenda geplaatst, zoveel mogelijk op maand/kwartaal. Wanneer er geen tijdsplanning 

bekend is, worden deze toezeggingen PM geplaatst. Tijdens het LTA-overleg tussen voorzitter 

en portefeuillehouder wordt vervolgens bekeken of er een tijdsplanning aan gekoppeld kan 

worden.   

 

LTA: 

De LTA is zoveel mogelijk geactualiseerd. Er wordt een voorstel tot afvoeren van een 

onderwerp gedaan. Wanneer hier geen opmerkingen over komen, ga ik ervan uit dat u hiermee 

kunt instemmen.  

Zodra de nieuwe portefeuillehouders bekend zijn, zal uw voorzitter afspraken maken voor 

nadere invulling van de planning van het 2
e
 en 3

e
 kwartaal 2014.  

 

IM-lijst: 

De lijst met initiatiefvoorstellen en moties is bijgewerkt n.a.v. de ontvangen collegebrieven.  

 

B1. MartiniPlaza (raadsvoorstel)  

Het college vraagt aan de raad om in te stemmen met een eenmalig bedrag van 6,6 miljoen euro 

voor (achterstallig) onderhoud aan MariniPlaza. 

Bovendien wil het college een aantal onderzoeken doen naar functionele eisen en situering van 

een voorziening voor congressen, beurzen, entertainment en topsport voor de stad Groningen.  

Hiervoor vraagt het college aan de raad om een werkbudget van 150.000 euro ter beschikking te 

stellen en te dekken via het rekeningresultaat 2013.  
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B.2. Rapportage aanvullend onderzoek naar optimalisering sportvoorzieningen in de 

Wijert/Gomarus college (collegebrief)  

Er is nog geen besluit genomen over het al dan niet realiseren van aanvullende 

sportvoorzieningen in de Wijert. Het college heeft een onafhankelijk onderzoek laten instellen 

naar de (on)mogelijkheden van het realiseren van een (school)sporthal op de campus van het 

Gomarus college. Op basis van dit onderzoek adviseert het college om de aanvraagprocedure 

van het Gomarus college voor het bouwen van een schoolsporthal af te wachten voordat er een 

besluit wordt genomen over de realisatie van eventuele extra voorzieningen voor sport en 

ontmoeting in de Wijert. Omdat de raadscommissie hecht aan goede voorzieningen in deze wijk, 

is deze collegebrief geagendeerd, zodat u kunt bepalen of u het eens bent met de getrokken 

conclusies van het college.  

 

B.3. Een plek voor jongeren (collegebrief) 

In deze collegebrief maakt het college melding van hun voornemen om gedurende 2 jaar, 

160.000 euro uit verschillende budgetten te dekken, zijnde 20.000 uit cultuur, 60.000 uit 

jongerenwerk en 80.000 incidenteel tekort op te voeren in het totaal budget 

onderwijshuisvesting. Dit ter compensatie van het feit dat er geen huuropbrengsten van het pand 

aan de Travertijnstraat 12 worden ontvangen.  

Omdat wij twijfels hadden of hiervoor een raadsbesluit nodig was, is er navraag gedaan bij de 

ambtelijke organisatie. Dit heeft de volgende informatie opgeleverd:  

De middelen uit budgetten voor cultuur en jongerenwerk worden binnen een Plek voor Jongeren 

ingezet voor het doel waarvoor ze bestemd zijn. Er wordt niet geschoven tussen budgetten en 

dus is er geen raadsbesluit nodig. 

Ten aanzien van de middelen vanuit onderwijshuisvesting het volgende. Het pand aan de 

Travertijnstraat is de afgelopen 2 jaar gunstig verhuurd en de opbrengsten zijn overeenkomstig 

de doelstelling in het egalisatiefonds onderwijshuisvesting gestort. Inmiddels staat het pand 

leeg. De kosten aan het pand (eigenaarslasten en onderhoud) worden ook uit het egalisatiefonds 

gedekt. Dus, zolang we als gemeente het pand in bezit hebben worden kosten en opbrengsten via 

het fonds afgewikkeld. Daar zijn geen afzonderlijke raadsbesluiten voor nodig. Leegstand van 

het pand zou ons jaarlijks ongeveer €160.000 kosten. Daarvan komt nu toch nog €80.000 

binnen vanwege het huisvesten van een plek voor jongeren uit de hiervoor genoemde budgetten 

cultuur en jongerenwerk. Het gaat met andere woorden niet om het verstrekken van een 

bijdrage uit onderwijsbudgetten. En is er dus ook geen raadsbesluit nodig. 

Wij hebben de collegebrief op de agenda gezet omdat het de uitwerking van een 

initiatiefvoorstel van de raad betreft en om u de mogelijkheid te bieden om eventuele 

opmerkingen over de voortgang van dit project te maken.  

 

B4. Evt. zienswijzen m.b.t. Begroting 2015 Meerschap Paterswolde (ingekomen brief)  

De concept-begroting van het Meerschap Paterswolde wordt op 17 juni 2014 besproken door 

hun algemeen bestuur. Het Meerschap geeft u de mogelijkheid om eventuele zienswijzen mee te 

geven aan het algemeen bestuur. Vandaar dat de begroting is geagendeerd voor de 

commissievergadering.  

Wanneer u opmerkingen heeft m.b.t. deze begroting, wilt u deze dan uiterlijk vrijdag 2 mei 

mailen naar ondergetekende zodat deze aan de agenda kunnen worden gehangen?  
(Indien er geen reactie van de commissieleden binnenkomt, zal de voorzitter dit concluderen 

tijdens de commissievergadering zodat er niet over dit agendapunt gesproken hoef te worden)  
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C1. Ingekomen stukken. 

Ik maak u attent op een ontvangen collegebrief onder geheimhouding. Wanneer u tijdens de 

commissievergadering iets wilt zeggen over deze brief, zal dit in beslotenheid moeten gebeuren. 

Wilt u in dat geval dit z.s.m. melden aan uw voorzitter of ondergetekende zodat wij een 

besloten deel kunnen inlassen?  

 

 

met vriendelijke groet, 

namens de voorzitter, 

 

Greet Mulder,   

raadsadviseur  

gemeente Groningen.   


